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NEW CAHDI INTERNET SITE

The Council of Europe Secretariat General has set up a new internet site for up to date information about
Council of Europe’s work in the field of public international law including the CAHDI, its structure, functioning
and operation, activities, adopted texts, etc.
CAHDI delegates will be able to access unrestricted CAHDI working documents and download and print
them using the Acrobat Reader Software (further details in the site — Working documents). The site is in
English and French.
The structure of the site is as follows:
- General (introduction to the CAHDI, its structure and working methods, specific terms of reference,
activities, etc.)
- Meetings
o List of meetings (including the agenda, a summary of the items discussed and decisions
taken and the meeting report)
o Special guests at CAHDI meetings
o UPCOMING meeting of the CAHDI
- Texts and documents
o Adopted text (European Conventions, resolutions, recommendations, etc.)
o Publications
o Working documents (unrestricted CAHDI working documents)
- Contacts
- Links
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NOUVEAU SITE INTERNET DU CAHDI

Le Secrétariat Général du Conseil de 'Europe a mis en place un nouveau site Internet contenant des
informations a jour sur l'activité¢ du Conseil de I'Europe dans le domaine du droit international public, y
compris sur le CAHDI, sa structure, son fonctionnement, ses activités, les textes adoptés, etc.
Les délégués du CAHDI pourront accéder aux documents de travail non-réservés du CAHDI, les
télécharger et imprimer avec le logiciel Acrobat Reader (pour les détails, voire la section Documents de
travail du site). Le site est en anglais et francais.
La structure du site est la suivante:

- Général (présentation du CAHDI, structure et méthodes de travail, mandat, activités etc.)

- Reéunions

o Liste des réunions (ordre du jour, résumé des questions discutées et des décisions prises,

rapport de réunion)

o Invités spéciaux aux réunions du CAHDI

o Calendrier des prochaines réunions du CAHDI
Textes et documents

o Textes adoptés (Conventions Européennes, résolutions, recommandations, etc.)

o Publications

o Documents de travail non réservés du CAHDI
Contacts
- Liens
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